
 

 

RAPPORT FRA TILSYNSBESØK - TILSYNSUTVALG 1 
 

Navn på tjenestested: Kjernehuset dagsenter 
Dato for besøket: 09.12.2020                                        Tidspunkt (fra kl. til kl.): 1300  
Anmeldt besøk 
Av tilsynsutvalgets medlemmer var følgende til stede: 
Kari Heiberg, Borgny Flatlandsmo/vara, Kjell Emil Granå/leder 
Kontakter under tilsynet: 
Avd.leder Kenneth Stuve 
Hvordan ble tilsynet gjennomført: Digitalt møte, som måtte avbrytes etter kort tid fordi  
utvalgsleder ikke mestret det digitale systemet. Videre informasjon hentet utvalget gjennom 
mobil og mail. 
 
 
Tilsynsutvalgets rapport 
 
 
Koronautfordringene: 
Tøffe tider. Det har vært vanskelig å finne på aktiviteter til tjenestemottakere. Samtidig har 
de ansatte vært meget kreative og funnet andre måter å jobbe på. Noen synes det er slitsomt å 
jobbe med munnbind. Dagsenterets ansatte har stilt opp med personell hjemme i boligen til 
dagsenterets tjenestemottakere.  Dette har vært et veldig godt bidrag i en spesiell tid. 
 
Bemanningssituasjonen:  
De har hatt 35 dager der folk har vært borte. Det har skapt noe utfordringer. Vaktene har blitt 
dekt med tilkallingsvikarer 
Alle 4 ansatte ved dagsenteret har gjennomført kurs i basale smittevernsrutiner.  
Bemanningssituasjonen er stabil.  
Grunnet andre helsemessige utfordringer har 2 brukere vært mye borte. Dette har ført til at 
personell har bidratt i andre boliger.  
 
Sykefravær:  
Det har vært lite annet enn koronarelatert sykefravær.  
Det har vært et par tilfeller av langtidssykefravær. Dette har blitt dekt opp av 
tilkallingsvikarer og personell i deltid (som også jobber ved Abildsø bolig). 
 
Aktivitetstilbudet:  
Begrenset aktivitetstilbud etter at alt åpnet igjen. Ridinga er stoppet. De kan ikke ta buss og 
kollektivtrafikk. Til vanlig er det felles lunsj på dagsenteret. Brukerne har med egen mat. 
Felleslunsjen er nå stoppet. 
 
Konsekvenser for brukerne:  
De 7 brukerne ser ut til å takle dette greit. Enkelte attraktive aktiviteter er stoppet.  
 
Klager:  
Har ikke hørt noe om dette. 
 
Avvik:  
Har ikke hørt noe om dette.  
Avvik meldes gjennom EQS. 
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Tilsynsutvalget har bedt om å få ettersendt avviksrapporter. 
 
 
 
Annet: 
Etter tilsynssamtalen 18.05.2020, kom tilsynsutvalget med følgende merknad i rapporten vår: 
Merknad: 
Etter tilsynsutvalgets vurdering, trenger institusjonen større plass.  
Her mangler personalrom hvor personalet kan trekke seg helt tilbake.  
Det mangler eget rom der man kan skjerme folk med utagerende atferd.  
Det er bare ett toalett til brukerne. Det trengs to. 
Det har vært snakk om et større dagsenter. Tilsynsutvalget ønsker å få vite av rette instanser 
hvordan det går med eventuelle planer om et større dagsenter. 
 
På spørsmål om ønsker for Kjernehuset, så håper avd.leder Gunvor Hamre på et utvidet eller 
større dagsenter. Plassmessig er det for lite sånn som det er nå, det blir mye forstyrrelser for 
alle, og ett toalett er for lite. 
 
 
 
På spørsmål - svarer Kenneth Stuve at det ikke har skjedd noe i denne saken. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Oslo, 12.01.2021 
 
Kari Heiberg(s)                  Borgny Flatlandsmo(s)                Kjell Emil Granå(s) 
______________               _________________                    _________________  
Medlem tilsynsutvalg         Vara tilsynsutvalg                        Leder tilsynsutvalg 
 
Tilsynsrapport oversendt til: 
1. Bydelsadministrasjonen/bydelsutvalget: 12.01.2021 
2. Sykehjemsetaten til kommentering: 12.01.2021 
3. Avdelingsleder: 12.01.2021 
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